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内容概要

　　为了帮助准备应考的考生达到新四、六级考试的要求。
适应新的考试，我们集合一线专家，倾力推出了本套辅导丛书系列。
涵盖历年真题分析、标准模拟考场以及各个专项高分突破。
囊括大纲规定的所有考点，综合分析历年命题规律，剖析解题思路和技法。
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章节摘录

　　Russia's Mir space station was supposed to be the first destination for space tourists. But in March2001, the
Russian Aerospace Agency brought Mir down into the Pacific Ocean. As it turned out, bringingdown Mir only
temporarily delayed the first tourist trip into space.　　The Mir crash did cancel plans for a new reality-based
game show from NBC, which was going to becalled Destination Mir. The Survivor-like TV show was scheduled to
air in fall 2001. Participants on theshow were to go through training at Russia's cosmonaut training center, Star
City. Each week,one of the participants would be eliminated from the show, with the winner receiving a trip to the
MirSpace Station. The Mir crash has ruled out NBC's space plans for now. NASA is against beginning
spacetourism until the International Space Station is completed in 2006.　　⋯⋯
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编辑推荐

　　《大学英语6级考试历年试题精解710分（新题型）》北京大学和清华大学原命题、阅卷专家亲自
参与编写，讯息权威展现历年试题精华，解析详尽、规避误区。
提供最佳的解题思路严格按照最新考试大纲精神编写，精讲精练与模拟实战紧密结合揭示命题原则，
总结规律，传授技巧，切实提升综合应试的能力
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